

安心出遊特別安排 Special Arrangement



雙城體驗!包2晚新加坡酒店 Twin City Experience with 2-night Singapore Stopover Holidays



彈性更改出發日期 Flexible Amendment of Departure Date



預約新加坡 PCR 檢測服務 Appointment for Certified PCR Test in Singapore



代訂香港指定檢疫酒店 Reservation of Hong Kong Designated Quarantine Hotel

| 馬來西亞 3 晚酒店 Malaysia 3-night hotel accommodation | | 早餐 Breakfast | 每位佔半房 Twin Sharing per person (HK\$) |
|---|---|-----------------|--|
| 吉隆坡 Kuala Lumpur | | | |
| 2019 年開幕!Four Points by Sheraton, Chinatown / 4* | | ✓ | 5,099+ |
| Pavilion Hotel managed by Banyan Tree / 5* Alila Bangsar / 5* | | ✓ | 5,699+ |
| W Hotel / 5* | | ✓ | 6,799+ |
| 檳城 Penang | | | |
| 喬治市 George Town | JEN Penang Georgetown by Shangri-La / 4* 2019 年開幕! The Prestige Hotel Penang / 4* | ✓ | 5,399+ |
| | G Hotel Kelawai / 5* | ✓ | 5,799+ |
| 峇都丁宜 Batu Ferringhi | Hard Rock Hotel / 5* 2020 年開幕!Angsana Teluk Bahang / 5* | ~ | 5,599+ |
| | Shangri-La's Rasa Sayang Resort & Spa / 5* | ✓ | 5,899+ |

新加坡 2 晚酒店 - 連早餐 Singapore 2-night hotel accommodation with breakfast

- √ Carlton Hotel /4*
- ✓ Oasia Downtown /4*
- ✓ M Social /4*
- ✓ Yotel Orchard Road /4*
- ✓ Four Points by Sheraton /4*

可自費升級入住其他酒店,歡迎查詢 Hotel Upgrade Option with surcharge is available

延長住宿、單人房、三人房及小童加床價目歡迎查詢。For extension night, single room, 3 adults or 2 adults with 1 child, please quote for the price. 以上價格須視乎酒店供應情況而定,旺季入住或須另補旺季附加費。Package price is subject to hotel availability. High season surcharge may apply. 旅客須直接向酒店另支付旅客稅每晚馬幣\$10。 Tourism tax rate is RM10 per room per night, pay by guests directly to hotel.







訂購日期: 2022年6月1日至30日

酒店入住日期: 2022 年 7 月 1 日至 9 月 30 日

旅遊套票包括:

 新加坡航空來回香港至吉隆坡/檳城(經新加坡) 經濟艙機票

馬來西亞 3 晚四至五星級酒店住宿連每日早餐

新加坡 2 晚四星級酒店住宿連每日早餐

Booking period: 1 -30 Jun 2022

Hotel stay period: 1 Jul - 30 Sep 2022

Package Includes:

Roundtrip Economy Class ticket from Hong Kong to Kuala Lumpur / Penang via Singapore by Singapore Airlines

Malaysia 3-night 4-5 stars hotel accommodation with breakfast

Singapore 2-night 4 stars hotel accommodation with breakfast

一站式為你計劃假期 One-Stop Service for Your Holidays

套票自選增值服務 Package Optional Add-on Service

- 彈性更改出發日期个
- 代訂香港指定檢疫酒店
- 代辦預約新加坡出發前 PCR 檢測
- 藍十字旅遊保險八折 包括 2019 冠狀病毒病保障及高達 HK\$1,000,000 醫療費用保障
- Flexible Amendment of Departure Date[^]
- **Reservation of Hong Kong Designated Quarantine Hotel**
- Appointments for Pre-departure PCR Test in Singapore
- 20% Off Blue Cross Travel Insurance with maximum coverage of HK\$1,000,000 for COVID-19-related medical treatment

^彈性更改出發日期須於出發前最少7個工作天或以上聯絡旅遊顧問·更改後如機位級別或酒店價格較高·須另補差額。只可免費更改一次·其後將收取每次HK\$250手續費。

備註:

- 套票為最少2位成人成行:必須全程同行及一同辦理登機手續。航班編號、時間及 /或機種如有更改,將不另行通知。
- 以上價格未包機票稅項、燃油附加費、機位級別提升附加費。
- 如因出發前 PCR 檢測為陽性而需要更改或取消行程,須提交有效之檢測證明,本 公司會代為向航空公司及酒店提出申請,須視乎航空公司及酒店最終決定而定。
- 以上酒店星級及房種資料只供參考。
- 香港旅遊業議會建議旅客出發前按個人需要購買綜合旅遊保險。
- 訂位時需繳付不設退款之套票全費,有關費用只會於機位或酒店未能確定時方獲
- 已確定之機票及酒店套票,如須更改或取消,須按實際出票日期之機票及酒店相
- 價目及細則如有任何更改, 恕不另行通知。

- Package is valid for minimum 2 adults traveling together for whole journey & check-in together for all flights. Type of aircraft and flight no. are subject to change without
- Package prices exclude airport tax, fuel surcharge and booking class upgrade surcharge.
- If you test positive during the pre-departure Covid-19 PCR test, please submit a valid test certificate. Our company would submit the request for the amendment or refund to airlines and hotels, subject to their final decision.
- Hotel star rating and room category are for reference only.
- The Travel Industry Council of HK recommends that all traveller to purchase comprehensive travel insurance before journey.
- A NON-REFUNDABLE DEPOSIT of 100% of package price is required at time of booking. This package is only refundable when flights or hotel accommodation cannot be
- For any amendment or cancellation of the confirmed booking, please refer to the Terms & Conditions of the issued ticket and hotel booking.
- Price and terms & condition are subject to change without prior notice.





[^] For any amendment on the departure date, please contact our travel consultant at least 7 working days prior departure. You may need pay the fare difference and hotel surcharge, if any, for the updated itinerary. Rebooking can only be made once at free of charge, a handling fee of HK\$250 will be charged for each subsequent rebooking.